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Enkät 

 
Nu har drygt ett år gått sedan vi övertog huset och mycket har hunnit hända sedan dess. Det 
mesta som har gjorts är förmodligen osynligt för de flesta boende men en del mer synliga 
projekt har också hunnits med, exempelvis gymmet och satsningen på trädgården som är i full 
gång. 
 
Innan vi går vidare med nya projekt vill vi gärna veta vad du som boende i huset anser. Därför 
ska vi här kort presentera några förslag och ber dig tycka till om dem. 
 
Nästa steg blir att efter sommaren göra ordentliga kalkyler på projekten och se vad vi får rum 
med i budgeten. 
 
Bredband via fiber 
Vi har en fiberpunkt från Stokab indragen i källaren. För att kunna dra nytta av den behöver vi 
bygga ett fastighetsnät, alltså dra vidare fiber till varje lägenhet. När det väl är gjort kan de 
boende välja att ha bredband, tv eller telefoni via fibern och dessutom välja vilken operatör de 
vill använda. Exempel på hur det kan fungera finns på www.stockholm.opennet.se under 
Tjänsteguiden. 
 
Tanken är att du ska få tillgång till betydligt snabbare och billigare bredband. Du betalar bara 
för de tjänster du själv vill ha. 
 
Grill 
Där piskställningen står idag skulle vara en bra plats för en stor gemensam grillplats då det 
redan finns plattläggning där. Vi skulle slippa att alla måste skaffa egna grillar och öka 
brandsäkerheten. Vi har en unik trädgård och det vore roligt om fler använde den. 
Piskställningen kan vid behov ersättas av en portabel modell eller väggmonteras mot ett av 
cykelstallen. 
 
Övernattningslägenhet 
Något av de tomma utrymmena i källaren skulle kanske kunna byggas om till en 
övernattningslägenhet som man som boende kan hyra om man får gäster och har trångt 
hemma. 
 
Samlingslokalen 
Samlingslokalen skulle kunna göras betydligt trevligare med exempelvis trägolv, ljud-
dämpningar i taket, fönsteröppningar och ett annat möblemang. Det skulle göra lokalen mer 
attraktiv för den som exempelvis vill ha en större middag där. 
 
Hobbyrum 
Rummet innanför cykelförrådet i 35:an är ju avsatt som hobbyrum. Vi skulle kunna fixa till 
det med arbetsbänkar och annat så det lätt skulle gå att använda för snickeriarbeten och 
liknande. 
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Vi ber dig nu ange vad du tycker om förslagen: dåligt, bra, mycket bra eller ingen åsikt. Lägg 
svarslappen i föreningsbrevlådan senast 31:a augusti. 
 
Namn: 
 
_______________________________________________________________________ 
 
Lägenhetsnummer: 
 
_________________ 
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 Dåligt      Bra      Mycket bra      Ingen åsikt 
 
Grill 
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Övernattningslägenhet 
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Övriga synpunkter: 
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